

Title (en)

Interactive electronic system, especially for use in the catering industry.

Title (de)

Elektronisches interaktives System, insbesondere für Gaststätten.

Title (fr)

Système interactif électronique utilisé notamment dans la restauration.

Publication

**EP 0282366 A1 19880914 (FR)**

Application

**EP 88400255 A 19880204**

Priority

- FR 8701544 A 19870209
- FR 8703555 A 19870316

Abstract (en)

The system, used preferably in so-called "SIT DOWN" catering, comprises essentially: - in an uncoded version, an electronic menu-card (1) with a control zone (3) containing control keys and display lights, an active zone (2) with its electronic components, a central station (4) with its equipment such as microcomputers (9), printers (8) and monitor (10), and a wireless means of connection (5), - and complementarily, in a coded version where the user is notified, an active central portion, a control portion and an alphanumeric keyboard. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le système interactif selon l'invention utilisé de préférence dans la restauration dite "A TABLE", comporte essentiellement: - dans une version en clair, une carte-menu électronique (1) avec une zone de commande (3) comprenant des touches de commande et des voyants d'affichage, une zone active (2) avec ses composants électroniques, un poste central (4) avec ses équipements tels que micro-ordinateurs (9), imprimantes (8) et moniteur (10) et un moyen de liaison sans fil (5). - et complémentairement, dans une version codée où l'utilisateur est averti, une partie centrale active, une partie de commande et un clavier alphanumérique.

IPC 1-7

**G06F 15/24**

IPC 8 full level

**G06Q 10/00** (2012.01); **G07F 7/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G06Q 10/087** (2013.01); **G07F 7/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2087614 A 19820526 - SANDSTEDT GARY O
- [A] WO 8304327 A1 19831208 - PITRODA SATYAN GANGARAM
- [A] EP 0176354 A2 19860402 - VALIDEC INC [US]
- [A] DE 2646132 A1 19780420 - DURAS HERBERT
- [A] WO 8607175 A1 19861204 - NCR CO [US]

Cited by

ES2038893A2; SG96168A1; GR890100716A; WO9504979A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0282366 A1 19880914**

DOCDB simple family (application)

**EP 88400255 A 19880204**